
BEŽIGRAD
Odgovori
volivcem

Na zborih volivcev v začetku marca so občani zastavili
vrsto vprašanj. Najbolj jih je zanimalo gradbeno-komunalno
področje. Odgovore na njihova vprašanja so sestavile
ustrezne službe občinske uprave. Iz bežigrajskega občin-
skega časopisa ponatiskujemo nekaj odgovorov, ki bodo
prav gotovo tže zaradi primerjave) zanimali tudi naše ob-
čane.

KS BEŽIGRAD:
Smrad okrog »Dela«: Odde-

lek za gradbene in kamunalne
zadeve občinske uprave je opo-
zoril 6asopisno in grafično po-
djetje »Delo«. OdgovoriM so,
da pripravljajo študmjo o pred-
hodnem čiščenju iagorelega
mestnega plina in drugih izpa-
rin, ki so zdaj speljana nepo-
sredno v ozračje. Na to jih je
opozarila že saoitama inšpefc-
caja.

Podvoz Samova — Dreniko-
va: Gradnja podvoza Samova
— Drenikova ulioa sodi med
prioritetne inivestioije mestne-
ga pamema; zemljišče morata
tpripraviti občdna Bežigrad ion
Šiška. Bežigrad je že pridobil
vsa potrebna zemiljdšča in dve
stanovanjski stavbi, od katerih
so erao že porušili. Za preosta-
le §tiri stanovamjske stavbe je
zadeva glede odskodjnine na
sodiižču. — Upravni odbor
sklada za kamunalne investici-
je mestnega pamena je na zad-
nji seji obširno razpravljal o
gradnji podvoza in ugotovill, da
je za to treba poleg rednega
30 odstotnega prispevka za
uporabo mestoih zemljižč najti
6e dodatne fmančne vire.

Psi v stanovanjib: Niimamo
posebnega odloka, lci bd prepo-
vedoval rejo psov in mačk v
stanavanjih. V odtaku o jav-
nem redu in miru je dododUo,
da psi in mačke ne smejo mo-
tati rniru stanavalcev. Ker so
na več zborih vofliiivcev ome-
njali, da psi onesnažujejo ze-
lenice iu prostore ofcrog sta-
novanjskih hiš, bodo predla-
gald službi za kotnunakie za-
deve Ijubljanske masfcne skup-
ščine, naj razmdsld o pripravi
nstreznega odtoka.

KRAJEVNA SKUPNOST STA
DION:

Farkiranje pred gostilnami:
Pred gostikiama Portuna in
Brinje na Vodovodnd cesti av-
tomobiH parioirajo na pločniku
iin ovirajo pešce. Na Vodo-vod-
ni cesti je sicer dovodjeno par-
kiTanje na obeh straneh ceste,
s tem pa nd rečeno, dia avto-
mobiMstd labjko parkiirajo turii
na pločnikih, ker za to ni po-
sebndh znakav. Opozorili so
postajo milice, da bd v prtfhod-
nje preprečdli nepravilno par-
kiranje na plodnikiilh.

Komunalna redarja: Lani so
zaposlili dva komnnalna redar-
ja, eden je zelo uspešno oprav-
ljal svoje delo. Letos so se
povezali z bežigrajsko postajo
milice, da bd kat kamumalme
redarje zaposlild miličnike, kd
bi to delo apravljali v prostem
času.

KS SAVSKO NASELJE:

Onesnaževanje okolja: V ob-
činskem proračunu ni predvi-
denih sredstev za varstvo nara-
ve. Strokovna služba pri od-
delku za gradbene in komunal-
ne zadeve iz leta v leto ugo-
tavlja enako stanje glede one
snaževanja okolja, predvsem
zelenic okrog stanovanjskih
blokov. V obcinskam proraču-
nu je zagotovljen denar za
vzdrževanje zelenflc in za či-
ščenje zemljišč splošnega ljud-
skega premoženja.

KS POSAVJE:

Dom Partizana na Ježici:
Svet za prosveto in telesoo
vzgojo občinske skupščine se
strinja, da je treba na Jeaid
zagotoviti usferezne prostore za
telesno vzgojo in druge druž-
bene dejavnosti. Nima pa
strokovnih podatkov, 6e je
dam Partiaana smotrno adap-
tirati. Svet je predlagal, naj
bi dobili mnenje zavada za
raziskavo materiala in komst-
rukoij ter na podlagi tega iz-
delaili program za rekonstruk-
cijo doma Partizana all papri-
pravili program in gradbemo
tehniSno dokumentaoijo za
gradnjo družbenega centra na
Posavju.

Tesovnikova ulica: Javno
razsvetljavo v MaM vasi so
uredili. Porabild so tudl denar
iz preteklega leta. Pri Ljub-
Ijanskem urbanističmeitn zavo-
du so naročili urbaniistdčno do-
kumentadjo za podaljšek Te-
sovnlkove ulioe do kopaJrišča
Štem.

Parcele za zasebne hiše: Prd-
pravljajo zazadalne nafirte za
izvenmestn,o območje obdki, in
sicer za Nadgorico, Podgorioo
in Šeotjaikob. Predvideivajo, da
bodo načrti pripravljeni v dru-
gi polovioi letošnijega leta.

Pločnik na Titovi cesti: Lani
so sklenili pogodbo s podjet-
jem Slovenija ceste, da bodo
asfaltdirali pločndk ob Titovi ce-
std od Ruskega oarja do Tod-
stojeve ulice. Del niso kančaM,
ker je podjetje za urejanje
stavbnih zemljišč Soseska ugo-
tovilo, da bo na tem delu po-
trebno položiti še plinsko na-
peljavo in kabel aa povezavo
semaforjev.

Odlaganje odpadkov: Komu-
nalna redarja sta prijavila td-
ste občane, ki sta jiih ujela prl
odlagaanju odpadikov na prepo-
vedanih mestih. Zdaj se dogo-
varjajo s postajo milice, da
bodo kontraMrali ddivja odla-
galdšča odpadkov.

Avtocesta: Tofina trasa nove
avtoceste s štajerske proti Go-
renjski skozi 3e&oo še ni zna-
na. Vendar pa se naselju ne
bo mogoče izogniiji.

Pokopališče v Stožicah: Po
kopališča v Stožicah ne bodo
ukinili, zaradi urbanistionah
razlogov pa ga ni mogoče raz-
šdriti. Predlog zbora valivcev,
naj bi partizansko grobndoo in
neposredno okolioo zaš&tiiilii
kot naeionalni park, bodo po-
sredovali pristojnim strokov-
nim službam.

Dom upokojencev: Svet za
zdravstvo in sociatoo varstvo
občinske skupščine je že leta
1970 začel akcijo za gradnjo
doma ostarelih. Po strokovnem
mnenju urbanistidnega inštitu-
ta Slovenije naj bi dom zgra-
dili v Soseski 7 ob stavbi kra-
jevne skupnosti Posavje. Tej
lokaciji so nasprotovali neika-
teri strokovni organi, Ijubljan-
ski urbanistični zavod pa je
predlagal lokacijo blizai novih
blokov za BuskJm carjem. Ob-
činska skupščina se je zavze-
la, da bi gradnjo za6eli čim-
preje. — Glede lokaoije so bd-

le pripombe, da bo dom stal
sredi preveč prometnega otoo-
lja. Socialno-zdravstvemi delav-
cd pa trdijo, da oikolje in pro-
met varovancev ne rooti, kar
kažejo dosedanje izkušnje, saj
varovanci v domu na Poljanah
želijd" prebivati v sobah ob
prcnmetnd ulioi; tudi dom na
Taboru je sredd gasto naselje-
nega mestnega predela.

Gradnja trgovin: Postovne-
mu združenju IMOS, kl gradi
Sosesiko 7, so posredovadi zah-
tevo volivcev, naj jim pojasmd-
]o, kje 'bodio prostori za trgo-
vine in druge dejavnostd v no
vi sosesfei.

Podhod pri Astri: Po načrtu
so pri trgovtai Astra zgraddii
podhoda za pešce pod Lirihair-
tovo in Titovo cesto. Da bd bjli
stroški čimmanjši. so y pod-
hodih predvidene manjše tr-
govine in kloskl, pod LinhjaT-
tovo cesto pa tudi javno stra-
nišče. Pcxihoda naj bd dogra-
dild do leta 1975.

Semafor pri Ruskem carju:
Po potrjenem urbaniistačnein
programu mesta Ljubljane je
na križišču pri novi Soseski 7
predviden semafor. Predvidena
je tudi gradnja semaforskega
križišča na cestd proti Savljam,
ko bo zgrajena peta faza So-
seske 7. Letos je predvidena
še gradnja semafor&kega kri-
žišča pri domu krajevne skup-
noeti Posavje. S tem bo celot-
na Tifcava cesta prometno ure-
jena.

Krajevni praznik: Občdna Be-
žagrad niima svojega praznika,
ker se vključuje v praznik me-
sta Ijubljane, 9. maj. Na ob-
močju Bežigrada inaa eddno
krajevna skupnost Posavje svoj
krajevni praznik. Občinska
stouipščina temu ne nasprotu-
je, vandar naj bd strošfce fSinan-
cirali iz sredstev, M j&h obdin-
ska skupščina zagotavlja kra-
jevnim skupnosbim iin Iz sred-
stev, ki jih krajevne sikupno-
sti v ta namen zberejo v de-
lovndh organizaoijah.

KS SAVLJE—KLECE:

Odlaganje smeti: Sodnikam
za prekrške bodo posredovali
predlog zbora voliivcev, da bd
krajevno skupnost abveščaJi p
kaznovanju oseb in delovnih
organizaeij, ki jih krajevraa
skupnost prija/vi, da so na ne-
dovoljanih krajih odlagali od-
padke. .

Podvozi na avtocesti: Pro-
jektantom nove ceste, ki bo
tefcla pcxi naseljem Savlje, bo-
do posredovali zahtevo zbora
volivcev, da bodo na avtocesti
zagotovili ustrezno števllo
podivozov.

Asfaltiranje Vodovodne ce-
ste: Svet za finance je obrav-
naval zahteivek zbora volivcev,
da je treba letos asfaltdiratd
Vodovodno cesto. SkleiniM so,
da bodo zadevo obravnavald
med letom in denar odobriM
iz rezerve občdmskega proraču-
na, če bo tudi občina Siška as-
faltirala del ceste, ki ležd na
njenem območju.

KS CRNUČE—NADGORICA:

Nova trgovina: Trgovsko po-
djetje Mercator sd je že prido-
bilo zemljišče za novo trgovi-
no v spodnjem delu čmuč.
Tudi idejni projekt za grad-
njo je že pripravljen Po in-
formacijah, ki so jih dobili v
zadnjem času, pa Mercatotr ni-
ma denarja.

Nova šola: Vpis novinoev za
šolsko leto 1973/74 je pokazal,
da bq na osnovni šoli Maksa
Pečarja že prihodnje leto zelo
kritična situacija. V skrajnem
primeru bodo morali uvesti
tretjo izmeno. Rezervat za no-
vo šolo je predviden. Soila nd
predvidena v programu gra-
denj osnovnih šal in vrtoev iz
samioiprispevka, zato bo treba

zagobovltd sredstva iz drugih
•viirov.

Oprema za novl vrtec: Vo-
livoi so memdli, da je zneseik,
predvidem za nabavo ,opreme
•? novern vrtou, prevlsoik, ker
bi ta oprema morala bdlti že
nabavljena. Dejali so, da si je
arhdtekt postavil spomenlk,
ker bi lahikio z istdm denarjem
zgradili ve6jd vrtec.

KS ŠENTJAKOB—
PODGORICA:

Nevarno križišče: Po mnenju
strokovnjakov za vairnost pxo-
meta je križišče v šentjakabu
dovalj pregledno. Do nesreč
prihaja predvsem zato, ker
vozniki motomih vozal preima-
lo ali pa sploh ne upoštevajo
protnetnih znatoov. Svet za
preventivo in vzgojo v oest-
nem prometu mena, da bi biilo
treba na križišču namestitd ru-
mene luči, da bi bdllo križišče y
meglenih dneh in ponoči bolj
pregledno.

KS DOL:
Slaba mostova: Oddelek za

gradbene in komunalne zade-
ve je že naročil investioijiSkio
tehnično dokummtaoijo za
gradnjo mostov v Vidmu in
Podborštu. Za most v Pod-
borštu je že letos predvideno
nekaj denarja.

Jedrska elektrarna: Na zbo-
ru volivcev v Dolu so tako kot
v sosednjih krajevnih skupno-
stih protestirali proti gradnji
jedrske elektrame. Pri Klečah
je rezervat za gradnjo elek-
ferarne, vendar pa še ni znano,
kakšna bo. Prediradelli so jo
rapubliški forama.

KS TOMAČEVO—JARŠE:
Posode za smeti: Podjetju

Snaga so spoi\)6ili predlogzbo-
ra volivcev, naj bi todl V To-
mačevem namestiili smetnjake.

Razlastitev za Žale: Pri raz-
lasbiitvi zemijišč za razširitev
pokopaliSča 2ale v odločbi f!i
rečeino, all gre za kmetijsiko
ali za gradbeno zemljišče. Od-
škodnina se določi v odSikod-
ninsikem postapku, pri čemecr
pa je treba prej ugotcmiti, za
kakšno zemljišče gre. Postopek
teče na sodišču, kjer pa občdm-
siki upravnd organi niso pristoj-
nd, da bi postopek pospešili.

Avtobusna proga: Občiinska
skupščdna je obvestila pristoj-
no mestno službo o želji ob6a-
nov Tomačevega, da bd radd
dobild avtobusno zvezo z me-
stom. Odgovora še nlso dobili.
Podjetje Viator pa je odgovo-
rilo, da bo avtobusno progo
možno uvesti šele takrat, ko
bo zgrajena Soseska 3 v Stožd-
cah.


